



## Protokoll styrelsemöte S22 2013–10–15

<b>Närvaro:</b>	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Alexander Theofanous	Studierådsordförande
	Martin Gunnarsson	Programmästare
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare
	Alexander Magnusson	Sexmästare
	Per Ahlbom	Skattmästare
	David Larsson	fr.o.m. §4
	Josefin Karlsson	

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12:05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Josefin Karlsson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §11.1 Entledigande av funktionärer
  - §11.2 Dekor SåS
  - §12.1 Vituell medlem
- David Larsson kom in i lokalen.  
Mötet **beslöt** att adjungera David Larsson.
- §5 Föregående mötes protokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll S21 2013.
- §6 Information från kåren Inget informerades från kåren.
- §7 Information från PLD && PLC Inget informerades från PLD && PLC.
- §8 Beslutsuppföljning **Policydokument**
- Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S23.  
Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S23 2013
Sofia S.	Mästermärken	S06 2012	S25 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S24 2013
Fredrik Å.	Darttavla	S17 2013	S23 2013

- §9 Utskottsrapporter Martin meddelade att det kan tänkas bli platser över till paintballen. De platser som blir över planerar han ge som tack till sina LANparty-ansvariga och Kårhackmänniskor.

Philip undrade vad hackertävlingen är för något.

Martin svarade att det är en nördig variant av catch-the-flag.

- §10 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.

- §11 Val av funktionärer

**Cafémästeriet**

Funktionär inom Cafémästeriet

Caroline Ottosson (ake10cot)

Funktionär inom Cafémästeriet

Anna Lissborg (ims11ali)

Funktionär inom Cafémästeriet

Jashar Vahid (stv11jva)

**Källarmästeriet**

Funktionär inom Källarmästeriet

Lisa Claesson (dat12lcl)

Funktionär inom Källarmästeriet

Mikaela Carlsson (dat12mk1)

**Programmästeriet**

LANparty-ansvarig

Simon Hillbom (ada10shi)

LANparty-ansvarig

Joakim Andersson (ic06ja9)

LANparty-ansvarig

Fredrik Andersson (dt07fa5)

LANparty-ansvarig

Carl Nilsson Nyman (mat10cni)

LANparty-ansvarig

Mattias Eklund (mat10mek)

LANparty-ansvarig

Peter Seimar (ic09ps1)

**Sexmästeriet**

Funktionär inom Sexmästeriet

Caroline Ottosson(ake10cot)

- §11.1 Entledigande av funktionärer

**Cafémästeriet**

Funktionär inom Cafémästeriet

Vahagn Baghonian (dt07vb3)

Funktionär inom Cafémästeriet

Henrik Lindelöf Bilski (dat11hli)

- §11.2 Dekor SåS

David presenterade sitt förslag för mötet och förklarade att han skulle vilja bygga sex ställningar som vardera kostar 100-150 SEK.

Josefin ifrågasatte varför de inte är mindre då det är bra att kunna ta med dem i en bil.

David svarade att om de var mindre så kommer de inte synas på scen.

Philip undrade hur de planeras att förvaras.



- David svarade att de tar mindre plats än de vi har idag, därmed kommer de få plats i EKEA.
- Mötet **beslöt** att ge David 1000 SEK att lägga på dekor.
- §12 Tröjor till  
fotbollsturnering Philip informerade att tröjorna har blivit lite dyrare än planerat och att de nu kommer kosta cirka 280 SEK styck.
- §12.1 Virtuellt medlem Carl undrade om styrelsen vill göra alumner till virtuella medlemmar.
- Per ansåg att om de betalar för sig så bör de få vara med på sektionen. Dock blir det jobbigt att hantera så man kanske bör prata med kårens alumnigrupp.
- Martin föreslog att man rensar bland de olika typerna av medlemmar så att det blir tydligare.
- Alexander T. föreslog att man döper om "virtuella medlemmar" till "stödmedlemmar" och i beskrivningen så kan man ha med alumner också.
- Martin påpekade att det blir jobbigt att välja in alumner på sektionens möten då det kan tänkas bli rätt många som vill bli stödmedlemmar.
- Carl tyckte att det bör gå att formulera något i beskrivningen så att alumner inte behöver bli invalda på sektionens möten.
- Alexander M. ansåg att det blir lättare och mer överskådligt om man inför alumnmedlemmar istället. Särskilt om de ska betala för sig och virtuella medlemmar inte ska det.
- Josefin tyckte att det var en så liten summa så det går att skriva in som en punkt i reglementet att de inte ska betala för sig.
- Per påpekade att sektionen skulle kunna stå för de virtuella medlemmarnas "avgift".
- Philip bad folk komma med förslag till nästa möte.
- §13 Övrigt Inget diskuterades.
- §14 Meddelanden
- Alexander T. berättade att han har informerat organisationer som jobbar med hållbar utveckling om vår studiesituation, rörande fysikkursen, och bitt dem komma med förslag



på förbättringar

- David meddelade att det är Sångarstrid i läsvecka 2.

§15 OFMA

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 12:48.

Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm  
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson  
Ordförande



## Ordförande

Styrelsen har haft ett diskussionsmöte där vi pratade om bland annat sektionstackfest och styrelsefilm. Eftersom styrelsen ska vara med på fotbollsturnering i Hgb i början av november har jag och min vice beställt tröjor med tryck till detta. Kostnaden kommer varje styrelsemedlem stå för själva. Jag har även pratat med DWWW om hur jag vill utforma policysidan på dsek.se för att kunna hantera policys som sektionen har. I övrigt har jag gjort diverse smågrejer som alltid finns att göra.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson  
Sektionsordförande

## SRD

- Jag har varit på kårens Utbildning om Utbildning och Utbildningsbevakning (UUU). Många studiebevakningsintresserade närvarade. Genomgång av LTH:s struktur (institutioner, programledningar etc.) samt Kårens struktur gavs. Dessutom var det workshops+diskussioner rörande ämnen såsom CEQ, normkritiskt tänkande och samarbete mellan studieråd. Väldigt givande och roligt.
- Studierådet höll i läsårets första Storting (större, informellt möte om SRD-specifik verksamhet). Många givande diskussioner och förslag kring CEQ, införande av årskursrepresentant etc. Srd:s nuvarande funktionärer hade så roligt att 5 stycken övriga närvarande beslöt sig för att bli funktionärer! Samtliga pizzor åts upp.
- Studierådet har, i samband med Stortinget, utlyst Bokbyttardag / Bokbasar / Loppis -> Onsdagen den 16:e oktober kl 17.00 i iDét.
- Studierådet har passerat 100 likes på facebook.
- Studierådets hemsida har omgjorts en aning (mer info om bl.a möten samt kontaktpersoner på SVL). Dessutom så har jag, i samråd med SRD:s webansvarig, bestämt att införa fler hemsidor/formulär som förtydligar SRD:s verksamhet samt förenklar navigation på sidan.
- Jag har varit på möte med Anders Holst, kursansvarig för EnDimen, tillsammans med en del andra studierådsordförande. Vi lobbade för fler övningar och webbaserad utläring, som kompensation för att man ska dra ner på föreläsningar.
- Studierådet har fått in namn på intressenter till PLC samt institutionsstyrelsen för designvetenskap.
- Övrigt: Råditt studenter att studera samt aktivera sig inom sektionen.



Lund, dag som ovan

Alexander Theofanous  
SRD-ordförande

### **Propagandamästare, tillika Sekreterare**

Samma som förra veckan

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm  
Propagandamästare, tillika Sekreterare

### **Skattmästeriet**

Forsatt dagliga arbete

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom  
Skattmästare

### **Cafémästeriet**

Caféet har tagit emot beställningar från axfood samt röjt i sitt förråd och även diskuterat funktionärströjor med funktionärer samt caféhester, samt bokat datum för båda av höstens caféhester.



Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman  
Cafémästare

### **Näringslivsutskottet**

Näringsliv har mycket kontakt med företag och mycket funktionärer som jobbar. Även lite mer kontakt med kåren än vanligt ang. företag i E-huset/Matteannexet. Teknikfokus projektgrupp har köpt in hoodies likt förra året och sprider bl.a. sin fb-sida starkt.

Lund, dag som ovan

Adam Wigren  
Näringslivsansvarig

### **Källarmästeriet**

\* Denna vecka har Källarmästeriet vilat, och planerat kommande veckors verksamhet \* KM har dock i vanlig ordning gjort en hel del awesome källarmästarthingies

Lund, dag som ovan

Fredrik Åkerberg  
Källarmästare

### **Programmästeriet**

Programmästeriet har planerat för skidresa, för paintballdag och för hackertävling



Lund, dag som ovan

Martin Gunnarsson  
Programmästare

## **Sexmästeriet**

sexet har haft kollegiemöte där det diskuterats öl, pubbrunda under ETn och lite mer öl

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson  
Sexmästare

## **Staben**

Det var S-fest i helgen så nollningen är officiellt över. De nya, korrekta, Ouverallerna har nu kommit och har delats ut till nollan. Det är fortfarande ett antal som inte har hämtat ut sin än, men det löser vi vid tillfälle.

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland  
Øverphøs